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Närvarande (understruket hos vem):                                                   
Birgitta Hjerthén, Andreas Liljegren, Ronny Liljegren,  
Ulf Nilsson, Gunlis Samuelson, Bo Sandahl, Ylva Svangren  
   

 
§ 1  Mötets öppnande 
 

Under sommaren har genomförts flera aktiviteter anordnade av klubben – 
motionsorienteringar, sprintcup, mountainbikeorienteringar och Jungfruloppet. 
Efter den sommarsammanfattningen öppnades mötet av ordförande. 

 
§ 2  Godkännande av dagordning 
 
  Utskickad dagordning godkändes. 

 
§ 3  Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
 

Av föregående beslutspunkter kvarstår fortsatt diskussion om att arrangera sprint-
tävlingar. Diskussion med de boende angående vägen fram till Kinnerstugan har förts 
men anses inte slutförd. 
Efter genomgången lades föregående protokoll till handlingarna.  
           

§ 4  Inkomna och avgående skrivelser 
  

Inga skrivelser att rapportera. 
                

§ 5  Rapporter 
 

Ordförande 

 En ny Bro-dator – att använda i tävlingsverksamheten - har inhandlats. 

 Det återstår fortfarande att fundera hur Anna Samelius ska kunna nyttjas på 
bästa sätt för klubbens verksamhet. 

 Klubben har 5 000 kr innestående i form av marknadsstöd hos Destination 
Gotland. Dessa pengar ska användas till resor och första resan att nyttja dessa 
pengar blir till 25-manna. 

 Lördag 26 augusti genomförs en Pre-OL-kurs på Fårö. 

 Helene Eklund håller ett öga på de utbildningar som erbjuds och tar kontakt 
med aktuell kommitté om det dyker upp något intressant. 

Sekreterare 
 
 Inget att rapportera.  
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Kassör             

 Redovisningen från Jungfruloppet är ej slutförd. 

 Merparten av campingavgifterna vid Kinner betalas kontant vid ankomst. Ylva 
önskar få in de pengarna för att sätta in på konto. 

 Rikslägret blev redovisningsmässigt rätt rörig. Det är viktigt att nya reseledare 
får stöd av dem som varit med ett längre tag – vad förväntas av en 
reseledare?, vem ska göra vad? Det finns även ett önskemål om att 
reseledarna i fortsättningen tar ett större helhetsgrepp. 

 Vid klädförsäljning är det viktigt ur redovisningssynpunkt att det anges just 
klädköp vid SWISH-betalning.  

 Med tanke på den höga avgiften för varje SWISH-transaktion fattades följande 
Beslut:  Privat SWISH-nummer används i markan under höstens Helg utan Älg 
för senare överföring till klubben. 

 Den småföretagarförsäkring som är tecknad för Kinner inkluderar lösöres-
försäkring, 8 prisbasbelopp för lösöre på plats och, via allriskskyddet, 5 
prisbasbelopp för lösöre utanför Kinner (aktuellt vid träningar på annan ort 
och vid tävlingar). I samband med denna punkt diskuterades om en 
inventarieförteckning ska skapas. 
Beslut:  Bo skapar en inventarieförteckning genom att fotografera allt med ett 
högre värde. 

Tävlingkommittén 

Bo blev en snabbt tillfrågad mötesersättare för ordinarie ordförande Björn 
Andersson. Någon överlämning hanns inte med och därför blev det ingen rapport 
från denna kommitté. 

Stugkommittén 

 Det har skickats en anonym anmälan om eldning vid Kinnerstugan till 
regionens Miljö- och hälsa. Klubben har fått svar från regionen att enbart ris 
får eldas men för övrigt ingen erinran. Numera är det inga problem. 

 Som en fortsättning på vägsituationen vid Kinner har Gert Lundquist ombetts 
se över fördelningsprincipen mellan de boende och klubben för att komma 
med ett förslag på lösning. Kjell-Åke Ruthström äger marken som Kinnervägen 
sträcker sig över medan klubben ”äger” vägen genom ett servitut. I 
Ruthströms exploateringsavtal ingår ett krav på att skapa en vägförening 
vilket hittills inte har förverkligats. Vid sidan av detta är fortfarande kravet på 
ett avloppsavtal ouppfyllt.  

 Samtidigt som kursverksamheten pågår är det ett gäng personer som idkar 
hundträning på gräsplanen nedanför Kinnerstugan. Det finns ett kontrakt 
mellan hundfolket och klubben om gräsklippning men i det kontraktet ingår 
inget om tillåtelse att idka hundträning där. Deras närvaro skapar irritation 
eftersom den stör klubbens verksamhet. 

 Helene Eklund har skickat ut en ny kaffevärds- och soppanordnarlista till 
tisdagarna. 

 Resultatet av sommarens uthyrningar blev bra! 
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 Sommarens vaktmästare, Mikael Hjerthén och Jocke Björkegren, har fått 
väldigt mycket gjort och skött sig med den äran. Bland annat har spåren blivit 
ordentligt uppmärkta och det har blivit en hel del målat.  Kinner ger ett 
mycket välskött intryck tack vare deras insatser. 
Så länge Mikael är kvar på ön kommer han att avlönas för ett mindre antal 
vaktmästartimmar. 

 Plan framåt för Kinner är att gå igenom lägenheterna då det finns sådant som 
behöver bytas ut. Dessutom finns en idé om att i en eller två av lägenheterna 
ta bort våningssängarna för att i stället sätta in dubbelsängar. 

 Bengt Mattsson har tagit på sig ansvaret att komplettera bygglovet avseende 
en ny duschbyggnad. 

 Gotlands Idrottsförbund, som tidigare ställt sig positiv att stötta dusch-
byggnaden ekonomiskt, har meddelat att det inte finns utrymme att ge bidrag 
till större aktivitetsytor till vilket nämnda byggnad räknas. 
Klubben väntar in svar från regionen huruvida det går att få något ekonomiskt 
stöd därifrån.  
Från Arvsfonden kan bara pengar tilldelas som innebär ett nytänkande och 
som tydligt satsar på tillgänglighet för personer med funktionsnedsättning, 
krav som knappast uppfylls som byggnaden hittills är skissad. 

 Avloppsansökan är i princip klar.       

Tränings- och rekryteringskommittén 

 Vid två tillfällen förläggs höstens kursverksamhet till Gardestugan. 

 16-17 september blir det en höstresa till Kalmar. 

 Brent Godman har av familjeskäl beslutat skära ner en del på sitt engagemang 
i kursverksamheten. Han kommer även fortsättningsvis lägga övningar för den 
äldre gruppen men inte närvara fysiskt som hittills.  

 MAQ-träningen läggs ner, dels på dålig anslutning, dels på grund av Brents 
önskan att lägga mer tid på familjen. 

 Kan vattengympa ersätta MAQ-träningen? Ett bekymmer är att få tillgång till 
en bassäng. 
Beslut:  Birgitta undersöker möjligheterna. 

 
Infokommittén 

 Birgitta har sett till att komplettera saknade Broosket på nätet. 

 Nästa Broosket klart till 3 oktober för utdelning vid kursslutet. Manusstopp  
20 september. Alla bidrag välkomnas varmt! 

 För icke invigda nya medlemmar kan det vara svårt att veta hur man till 
exempel anmäler sig till tävlingar.  
Beslut:  Ylva kommer att erbjuda information om Eventor i form av drop-in till 
kontoret en tisdagskväll. 
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 Många av de nya vuxna medlemmarna har ställt sig mycket positiva till att 
vara mer delaktiga i klubbens verksamhet. Ett angeläget område är att utöka 
antalet medlemmar som kan tänka sig olika funktionärsfunktioner vid 
tävlingar.  
Beslut:  Anna Samelius tillfrågas att hålla ett informationsmöte om tävlings-
arrangemang för både nya och gamla medlemmar. 

 Kl. 18.30 en tisdag i november kommer klubbens medlemmar bjudas till en 
inspirationskväll enligt de senaste årens mycket uppskattade koncept. 

§ 6  Uppvaktningar 

Uppvaktningslistan är numera klar till och med årsskiftet. 
Det har kommit ett tackkort från Sebastian Månsson och Benita Hansson. Vid deras 
bröllop bildade klubbmedlemmar häck vid brudvisningen. 

§ 7  Övriga frågor 

SISU-potten 
Hittills har klubbens lärtimmar samlat ihop 20 000 kr (kan innan årets slut ha blivit 
upp till 30 000 kr). Pengarna ska användas till aktiviteter och efter en stunds 
diskussion bestämdes att följande aktiviteter kan vara aktuella: 
  - Infokommitténs inspirationskväll 
  - ungdomsresan 
  - ledarvårdsdag 

Ledarvårdsdag 
Söndag 5 november bjuds alla medlemmar in till en säsongsavslutning. 
Beslut:  Ulf kommer med ett förslag på innehåll. 

Klubbkaveln 
Klubbkaveln har fört en tynande tillvaro och har denna sommar inte gått att 
genomföra alls. Det kan, åtminstone till viss del, bero på det väldiga engagemang 
medlemmarna visar på kursverksamheten på tisdagarna. Tid och ork har kanske inte 
räckt till för mer. 
Diskussionen om klubbkavelns vara eller icke vara kommer att fortsätta men det 
fattades redan nu följande 
Beslut:  Städdagen på våren ska finnas kvar, antingen med traditionsenlig klubbkavel 
som avslutning eller någon annan form av gemensam aktivitet. 

Sjukvårdsväska 
Birgitta förevisade en väska som skulle kunna tas med ut på tävlingar innehållande 
sjukvårdsmaterial och en del ”akuta” orienteringstillbehör. 
Beslut:  Birgitta köper väskan och styrelsen tar tacksamt emot hennes erbjudande om 
att sponsra sjukvårdsmaterialet. 
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§ 8  Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir onsdag 23 oktober kl. 18.30 hos Ylva.  

 

§ 9  Mötets avslutande 

Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade därmed mötet.  

 

 

Protokollförare:    Justerare: 
 
 

 
Gunlis Samuelson    Ronny Liljegren    Ulf Nilsson  

              


